
 

Referat 5. bestyrelsesmøde/julemøde for Strib Lokaludvalg 

onsdag den 2. december 2024 kl. 1800 til 19:15, Gyvelhøj 13, Strib 

 

Deltagere: Charlotte, Johannes, Jørgen 

 Dagsorden: 

1. Gennemgang/opfølgning referat fra 4. bestyrelsesmøde 210824 

Referatet godkendt 

2. Post og møder siden sidst: 

1. Status for solcelleparken ved Staurby, der blev afholdt borgermøde 031024 i Vejlby – Johannes 

deltaer i arbejdsgruppen – sagen behandles i kommunens økonomiudvalg NOV 2024 

Udvalget afventer Byrådets beslutning. 

2. Invitation til at være med til at skabe Middelfart Kommunes Kulturkanon, der blev afholdt 

kulturmøde den 190924 i Brenderup for at udveksle ideer til en kulturkanon for Middelfart 

kommune, nyt møde den 9. december kl. 17-19 

Johannes deltager. 

3. Møderække om planlægning af næste dialogmøde, som afholdes i Strib Forsamlingshus den 6. maj 

2025 – Strib og Brenderup lokaludvalg planlægger og laver dagsorden til dialogmødet sammen 

med Vibeke Skøtt, Middelfart kommunes forvaltning. 

 Johannes og Jørgen deltager i planlægningen. Jørgen sender notat til Vibeke cc udvalget. 

Johannes informerer Brenderup. 

 

4. Invitation til workshop om Strib Havns fremtid den 14. januar 2025 kl. 1830.  

Leif og Johannes deltager. 

 

5. Plan for trafikmøde lørdag den 11. januar 2025 kl. 10 på 1. sal Strib bibliotek med deltagelse af 

Strib Lokaludvalg, Stribbugtens- og Stribgårdens Grundejerforeninger, Strib Brugs og beboerne 

ved krydset Ny Billeshavevej-Strib Landevej og vejen til det grønne område. Formålet med mødet 

er udveksling af ideer til plan for regulering med trafiklys eller rundkørsel i anførte kryds.  

Johannes booker lokale og sender indbydelser ud. Johannes og Jørgen deltager. 

 

6. Invitation til møde den 16. december 2024 kl. 1700 på Rådhuset med Middelfart kommune  vedr. 

STIPLAN for Middelfart kommune.  

Johannes deltager 

7. Middelfart kommune Inviterer til NYTÅRSUR den 7. januar 2025 kl. 16 på Hindsgavl.  

Johannes spørger Anne-Marie og Leif. Jørgen deltager. Johannes foretager samlet tilmelding. 

 

8. Ny Kommuneplan for Middelfart kommune i kommende byrådsperiode kommer snart ud til 

høring. 

Når planen foreligger aftaler vi en fordeling af de enkelte punkter efter interesse. 

9. Formænd for Lokaludvalgene i Middelfart kommune samarbejder om forskellige emner, mødet 

271124 blev indkaldt med kort varsel og Johannes deltog ikke pga. deltagelse i afvikling af 

julekoncert i Strib forsamlingshus.  

Taget til efterretning.   

 

3. Status for ny hj. Side  - www.striblokaludvalg.dk – Siden virker! 

 

http://www.striblokaludvalg.dk/


4. Status for overdragelse af Vinterbadehus: 

 Charlotte og Johannes holdt den 25. juni 2024 møde med Tina Frisch Karstensen, Middelfart 

kommune for at få tilpasset aftalen mellem kommunen og foreningen Strib Vinterbad. Foreningen 

Strib Vinterbad kan ikke efterleve kommunens betingelser for brug af omklædningshuset, som de 

har fået overdraget af Strib Lokaludvalg.  

Da embedsværket ikke er modtagelig for argumenter kontakter Charlotte medlemmer af Teknisk 

Udvalg og lokalpolitiker.  Morten (vinterbader formand) vil også kontakte Teknisk udvalg. 

 Badebro ved Strib Nordstrand – Middelfart kommune har afsat midler på budget 2025  til 

opførelse og vedligeholdelse af en badebro ved Strib Nordstrand uden at anføre placering. 

Charlotte kontakter Morten Weis/Teknisk udvalg. 

 

 

5. Igangværende aktiviteter 

1. Opfølgning af Strib Lokaludvalgs møde om Trafik i Strib med Kristina Kock, Middelfart kommune, tirsdag 

den 30. april 2024 kl. 1530-1630 med start P-pladsen ved Strib Brugs for at se på og forklare ønsker om 

trafiksikkerhed og infrastruktur i Strib. Der er opsat færdselstavler med 60 km/t på Strib Landevej og 70 

km/t på Strandvejen til bytavlerne i Strib, hvor der i hele byområdet er 50 km/t. Der er nu lagt ny asfalt 

og lavet vejafmærkninger på flere veje i Strib.  

2. Status Afvikling af trafikken ved Ny Billeshavevej – Strib Landevej – kommunen overvejer lysregulering, vi 

har forslået en rundkørsel. Der har været trafiktælling i Strib – vi kender ikke resultatet.  

3. Status omfartsvej mellem Røjle/Vejlby og Strib er et stort fælles ønske, men kommunen har ikke afsat 

øremærket penge i budget 2025 – infomøde med kommunaldirektør Steen Vinderslev og Strib 

Lokaludvalg og Røjle Halvøens Lokaludvalg den 5. august 2024 kl. 1100 på Rådhuset – hvor der ikke blev  

truffet eller informeret om endelig beslutning.  

4. Asfaltbelægning efter fjernvarme opgravninger er i gang. 

Vi følger udviklingen. Johannes foreslår Kristina Koch, at der afholdes et lignende møde i foråret 2025 

6. Kystsikring og adgang til, fra og langs kysten bør være et fokusområde for Middelfart kommune – bør fremgå 

af kommende kommuneplan for den nye byrådsperiode – der er sket flere skader på kyststrækningen efter 

to storme med højvande i 2024. Formanden har sendt skrivelse med foto af disse skader til Middelfart 

kommune.  

Vi forsøger at få kystsikring og offentlig adgang langs kysten på dagsorden til næste dialogmøde 6. maj 2025.    

7. Eventuelt. Intet 

8. Næste mødedato er trafikmøde 11. januar 2025, næste bestyrelsesmøde onsdag 22. januar 2025 kl. 19 

(Johannes booker lokale) årsmøde 12. marts 2025 (Johannes booker lokale) samt dialogmøde den 6. maj 

2025 i Strib. 

 

Strib den 2. december 2024  

Jørgen Rasch 

Referent 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


